

Sample for Reference Purposes Only. Forms have bilingual format for your convenience, but must be completed and filed with the court in English. 表格样本, 仅供参考. 为了提供便利, 表格采用双语格式, 但向法院提交的表格必须用英语填写。



巡回法庭 马里兰州地方法院

City/County
市/县

Located at _____

地址 _____

Court Address
法院地址

Telephone _____

电话 _____

Case No. _____

案件编号 _____

Tracking # _____

追踪编号 _____

STATE OF MARYLAND

马里兰州

vs.

诉

Defendant
被告

DOB
出生日期

PETITION FOR EXPUNGEMENT OF RECORDS

记录删除请愿书

(MARIJUANA/CANNABIS RELATED OFFENSES)

(大麻相关罪行)

1. (Check one of the following boxes) On or about _____ I was arrested, served with a summons,
Date

or served with a citation by an officer of the _____

Law Enforcement Agency

at _____, Maryland, as a result of the following incident _____

在或大约在 _____ 我(勾选一个下列方框) 被逮捕, 收到传票,
日期

或一位 _____ 官员向我送达传票
执法机构

地点是马里兰州的 _____, 我因以下事件被捕或被传唤 _____

2. I was convicted of:

我因以下事件被判有罪:

possession of a controlled dangerous substance (marijuana) under Criminal Law Article § 5-601, and the conduct on which the charge is based is no longer a crime.

《刑法》第 5-601 条规定的持有受管制危险物质(大麻), 并且指控所依据的行为不再构成犯罪。

possession of cannabis under Criminal Law Article § 5-601.

《刑法》第 5-601 条规定的持有大麻罪。

possession with intent to distribute cannabis under Criminal Law Article § 5-602. Three (3) years has passed since the satisfactory completion of the sentence, including parole, probation, or mandatory supervision.

《刑法》第 5-602 条规定的持有并意图分销大麻罪。自刑满(包括假释、缓刑或强制监督)之日起, 现已过去三 (3) 年时间。

I was also charged with other offenses associated with the same incident.

我还受到指控, 犯有与同一事件相关的其他罪行。

I solemnly affirm under the penalties of perjury that the contents of this petition are true to the best of my knowledge, information, and belief.

本人郑重确认, 据本人所知所信, 此申请书内容真实。如有不实甘受伪证罪之罚。

Signature of Attorney 律师签名	Attorney Number 律师编号	Date 日期
-------------------------------	-------------------------	------------

Signature of Defendant 被告签名	Date 日期
--------------------------------	------------

Printed Name 正楷姓名

Printed Name 正楷签名

Address 地址

Address 地址

City, State, Zip 城市、州、邮政编码	Telephone 电话
-------------------------------	-----------------

City, State, Zip 城市、州、邮政编码	Telephone 电话
-------------------------------	-----------------

E-mail 电子邮件	Fax 传真
----------------	-----------

E-mail 电子邮件	Fax 传真
----------------	-----------